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Wetenschappelijk onderzoek sportsector  -  Nieuwe werkwijzen en samenwerking

In het Vlaamse regeerakkoord 2019-2024 kan men het volgende lezen: “We zoeken een 
nieuwe werkwijze en samenwerkingen rond wetenschappelijk onderzoek om sneller in te 
kunnen spelen op beleidsuitdagingen.” 

Inmiddels zijn we ongeveer halfweg deze legislatuur en had ik graag een stand van 
zaken gekregen.

1. Werd deze ‘nieuwe werkwijze’ intussen gevonden? Zo ja, waaruit bestaat deze 
nieuwe ‘modus operandi’ dan precies? Werd er voor het uitwerken van deze 
methodiek een beroep gedaan op externen? Zo ja, wie? Welk kostenplaatje was 
daaraan verbonden?

2. Werden er sinds het begin van deze legislatuur nieuwe samenwerkingen opgezet 
rond wetenschappelijk onderzoek? Zo ja, welke en met wie?
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1. Een nieuwe werkwijze voor een nieuw steunpunt of onderzoeksplatform sport is 
onderwerp van een ruimer evaluatietraject. In een éérste fase, waarin we ons 
momenteel bevinden, wordt een marktverkenning uitgevoerd naar een 
geoptimaliseerde organisatiestructuur voor een nieuw steunpunt. Doorheen die 
marktverkenning zullen beleidsmakers, vertegenwoordigers uit de sportsector en 
vertegenwoordigers van de onderzoeksinstellingen bevraagd worden om tot 
verschillende scenario’s voor een nieuw steunpunt te komen. Deze opdracht is begroot 
op 36.000 euro inclusief BTW. Deze opdracht wordt deze maand gegund en dit voor een 
periode van vier maanden.

Volgende vraagstelling werd opgenomen in het bestek:
 Op welke manier kan de organisatiestructuur geoptimaliseerd worden zodat de 

oplevering van specifieke resultaten voor het beleid niet (alleen) aan het einde 
van een vierjarig onderzoekstraject kan plaatsvinden?

 Kan de organisatie van een wetenschappelijk steunpunt wendbaarder of 
dynamischer georganiseerd worden? 

 Op welke manier kan de beleidsrelevantie en valorisering van het onderzoek 
verder versterkt worden? Daarbij wil Sport Vlaanderen relevante beleidsactoren 
sneller betrekken in de verschillende fases van het onderzoek en niet alleen bij 
de disseminatie en implementatie van tools.

In een volgende fase volgt een verdere interne en externe aftoetsing van de ontwikkelde 
scenario’s om tot een nieuwe oproep te komen voor beleidsrelevent wetenschappelijk 
onderzoek. Een nieuwe samenwerkingsvorm zou bij voorkeur ten laatste in september 
2023 opstarten.

2. Sinds de start van deze legislatuur zijn er aanvullend op de beheersovereenkomst met 
het onderzoeksplatform sport ook ad hoc onderzoeksprojecten opgestart. Deze 
projecten verlopen via specifieke overheidsopdrachten per onderzoek. Volgende 
onderzoeken werden daarbij gegund:

 Vergelijking van de efficiëntie en effectiviteit van verschillende 
organisatievormen naschoolse sport in Vlaanderen, gegund aan DSP-groep.

 Monitor Sport en Bewegen. Sportparticipatieonderzoek in 2020, gegund via een 
raamcontract van de Vlaamse overheid aan Ipsos.

 Satellietrekening voor sport. Een economische analyse van de sportsector in 
België. Gegund aan consortium van Sheffield Hallam University, de Vrije 
Universiteit Brussel en Université Catholique de Louvain.

 De social return on investment van sport in Vlaanderen. Gegund aan consortium 
van Sheffield Hallam University, de Vrije Universiteit Brussel en Université 
Catholique de Louvain.

 Monitor Sport en Bewegen. Sportparticipatieonderzoek in 2022, gegund via een 
raamcontract van de Vlaamse overheid aan Ipsos.


